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Vragen van het lid Madlener (PVV)
aan de ministers voor Wonen, Wijken
en Integratie, van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en van Verkeer en Waterstaat over de
bouw van woningen naast
snelwegen. (Ingezonden 10 juli 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Nederlander wil geen huis bij
snelweg»?1

2
Klopt het dat er de komende jaren
veel woningen binnen 100 meter van
drukke (snel)wegen worden
gebouwd? Zo ja, hoeveel woningen
en hoe komt dat?

3
Is het gelet op de noodzaak van
verkeersmaatregelen verstandig om
nog meer woningen naast drukke
wegen te bouwen?

4
Bent u bereid om het bouwen van
woningen dicht bij drukke wegen te
verhinderen? Zo neen, waarom niet?

1 http://www.ad.nl/binnenland/2431203/
Nederlander_wil_geen_huis_bij_snelweg.html
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